
Z A P I S N I K 
2. seje Sveta staršev, ki je bila 13. 5. 2024 

ob 18.00 v zbornici OŠ Artiče. 
 
 

Prisotni: Tjaša Penev, Mojca Iljaš, Damir Kovačič, Nataša Kocić, Marjana Mlakar, Nataša 
Ogorevc, Petra Grozina, Tadeja Bratanič, Janja Muhič, Jure Žlak, Vanja Veselič, predsednica 
Barbara Srečković Žlak in ravnateljica Vesna Bogovič. 
Opravičeno odsotni: Karmen Pfeifer Lapuh, Robert Furar, Mateja Petan in Gašper Kovačič. 
 
Dnevni red: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne seje 
3. Varnost na šoli 
4. Prehrana, komisija za prehrano 
5. Prometna varnost 
6. Šolski sklad 
7. Delovni zvezki za šolsko leto 2024/25 
8. Organizacija dela za šolsko leto 2024/25 
9. Razno 

 
K 1. točki 
Predsednica je prisotne pozdravila in ugotovila sklepčnost. Od šestnajstih članov je bilo 
prisotnih 12 (dvanajst) in prebrala dnevni red. 
Sklep: Predlagani dnevni red so člani sveta staršev potrdili z dvigom rok. 
 
K 2. točki 
Damir Kovačič je podal popravek k zapisniku. V delu iz zapisnika »Nataša Sagernik, občinska 
svetnica, je skupaj s predsednikom sveta staršev Damirjem Kovačičem in Tadejo Božičnik 
Bučar, arhitektko, spisala pritožbo gradbeni inšpekciji glede sanacije šole«. S tem zapisom se 
ne strinja in prosi za popravek. Povedal je, da so imeli pobudo oziroma idejo kaj bi naredili, da 
bi pripomogli k hitrejši sanaciji šole. Skupina ničesar ni želela pošiljati na inšpekcijo. Želeli so 
samo opozoriti na napake. Stavek se nadomesti s »spisali so seznam pomanjkljivosti na šoli v 
primeru sanacije šole«. 
Ravnateljica je k temu dodala še, da se je na šoli že oglasila gradbena inšpektorica. Prišla je 
nenajavljeno, pregledala je celotno šolo, od kleti do podstrešja. Inšpektorica je povedala, da 
je nekdo podal prijavo. Bila je zelo dobro informirana o zadevi. Zaskrbela jo je razpoka v 
hodniku v prvem nadstropju, zaradi katere zdaj na njeno pobudo čakamo izvedenca. Zapisala 
je zapisnik, odločbe še  ni. Ravnateljica je rekla tudi, da je šola varna, le tista razpoka še ni 
jasna. 
Sanacija šole je odložena. Nataši Bogovič Avšič žal ni uspelo pridobiti državnih sredstev za 
sanacijo. Na občini smo že imeli sestanek glede nadomestnih prostorov.  
Predsednica je dodala, da se je na zapisnik čakalo mesec dni, da je to predolgo in nedopustno. 
Predlagala je, da se zapisnik piše na računalnik, da se snema ter da se tudi dolžina samega 
zapisnika prilagodi glede na čas seje. In še dodala, da se sami zapisniki posredujejo tudi vsem 
strokovnim sodelavcem. 



Sklep: Člani Sveta staršev zapisnika 1. redne seje niso potrdili, ker se bo naredil popravek. 
 
 
K 3. točki 
Predsednica je opozorila na grožnje glede streljanja, ki so bile podane v poročilih. Pozvala je 
ravnateljico, da pove, kako je poskrbljeno za otroke. Ravnateljica je povedala, da je bila takrat 
zelo nerodna situacija po šolah po vsej Sloveniji. Nekatere šole so okrožnico dobile zjutraj, 
nekatere šele naslednji dan. Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje je pozvalo naj bomo 
pozorni na odstopanja, na ravnanje otrok. Ravnateljica je bila ta dan odsotna, vendar sta se s 
predsednico pogovarjale po telefonu in dogovorile, da se napiše obvestilo za starše. Povečali 
smo  dežurstva učiteljev, tudi hišnik je prav tako pozoren na samem vhodu v šolo. O samem 
streljanju z otroci nismo govorili, kajti še bolj bi jih prestrašili. V sklopu otroškega parlamenta 
»Počutje v šoli« smo se z učenci pogovarjali o njihovem počutju v šoli, da povejo svoje stiske, 
da povejo tisto, kar mislijo, da ni u redu, da povejo kaj bi spremenili. Ker vemo, da je o tem 
težko govoriti, smo se dogovorili, da pripravimo skrinjico, nekje v bližini zbornice, da učenci 
lahko napišejo, kaj jih moti. 
Predsednica je vprašala, kako je z vhodnimi vrati v vrtcu. Ravnateljica je odgovorila, da se 
zaklepajo. 
Vanja Veselič je vprašala, kako je v primeru potresa. Ravnateljica odgovori, da misli, da bi 
reagirali pravilno. Vemo, da je hoja po stopnicah v primeru potresa prepovedana, zato v višjih 
nadstropjih ostanemo v prostoru. Stari del šole ima tudi debele zidove in se šola ne bo podrla.  
Jure Žlak je vpraša,l kaj pa v primeru naravnih nesreč. Ravnateljica je odgovorila, da imamo 
načrt kako ravnati v takšnih primerih. Vsako leto, 1x letno, izvedemo tudi požarno vajo. 
Povprečen čas umika iz zgradbe je do  3 minute. Učitelji točno vedo, kako morajo reagirati. 
Damir Kovačič je k temu dodal, da je vse več medvrstniškega nasilja. Predsednica je vprašala 
ali imamo kakšne delavnice za starejše učence. Ravnateljica je odgovorila, da gre svetovalna 
delavka v razrede in izvaja delavnice, pokličemo tudi policista, ki se vedno odzove. Otroci so 
različni, eni slišijo, drugi ne. Po delavnicah, predavanjih je vse OK, potem pa je velikokrat po 
starem. Nataša Kocić je dodala, da je slišala, da imamo na Tik Toku skupino, ki izvaja spletno 
nadlegovanje, zbadanje, žaljenje med otroci (skupina, ki deluje pod imenom šole), na to je 
ravnateljica odgovorila, da bomo takoj naslednji dan raziskali. Marjana Mlakar je dejala, da 
so šolska vrata zmeraj odprta. V šolo lahko vstopi kdor želi in ali zapisujemo obiskovalce. 
Ravnateljica je odgovorila, da je bil včasih dežurni učenec, ki je zapisoval obiskovalce. To zdaj 
več ne počne, dežurnega učenca imamo samo prvi dve šolski uri, da pomaga kuharicam pri 
malici. Drugih obiskov zadnje čase ne opažamo, razen staršev in poštarja, ki pridejo vsak dan. 
Damir Kovačič je opozoril, da otrok večkrat opozarja učiteljico na dogodke v razredu, ta pa ne 
reagira. Ravnateljica odgovarja, da je te zadeve najlažje reševati na govorilnih urah, lahko pa 
tudi direktno. Janja Muhič je rekla, da so starši povedali, da so otroci dobili s strani drugih 
otrok udarce, pa se ni zgodilo nič. Vzgojiteljice so jim povedale, da se pogovorijo s starši, 
ampak velikokrat ne zaleže. Ravnateljica je odgovorila, da so otroci zahtevni in da delamo na 
tem, veliko pa je tudi takšnih, ki samo tožarijo. Spremenjanje ravnanja otrok je proces v 
katerega morajo biti aktivno vključeni starši in vzgojitelji. 
 
K 4. točki 
Ravnateljica je povedala, da smo na šoli in v vrtcu izvedli anketo o zadovoljstvu o šolski 
prehrani. V vrtcu so odgovarjali starši, v šoli pa učenci. Z razredom so šli v računalnico in 
odgovarjali na vprašanja. Rezultate ankete je ravnateljica projecirala na platno. V vrtcu je na 



anketo odgovorila polovica staršev, težav skoraj ni, otroci jedo vse. V šoli (odgovorilo je 171 
učencev) smo po izvedeni anketi ugotovili, da so nekatera vprašanja malo nerodna ali 
pomanjkljiva. 4. vprašanje: otrok, ki ima samo malico, ne pozna kosila, odgovoril pa je. Pri 6. 
vprašanju: ali zajtrkuješ in 7. vprašanju: ali je malica v šoli tvoj prvi obrok, je najbrž veliko 
učencev mislilo, da je zajtrk enako kot malica, ker je bilo pri obeh odgovorih visok procent 
odgovora DA. V anketo je treba vnesti besedico zajtrkuješ doma. Danes je bilo brezmesno 
kosilo (vedno ob ponedeljkih), in sicer pire krompir in sirni kanelon. Otroci so kosilo pohvalili, 
pojedli so vse. Pri sestavi jedilnikov moramo upoštevati načela zdrave prehrane. Nekateri 
otroci doma nimajo redne prehrane, zato je pomembno, da je jedilnik dobro in pravilno 
sestavljen. Uporabljamo živila »izbrana kakovost« (Perutnina Ptuj, govedina lokalnih 
proizvajalcev, Ljubljanske mlekarne), 12 % živil mora biti eko (lokalni kmetje: jogurt, kefir, 
mleko, sadje/zelenjava). Popravili smo se tudi glede okusa. Od lanskega sestanka Sveta staršev 
so se jedilniki spremenili, otroci raje jedo, s tem je odpadkov manj. Marjana Mlakar je 
povedala, da je jedilnik za drug teden objavljen šele v ponedeljek. Vprašala je o možnosti 
petkove objave. Ravnateljica je povedala, da je trenutno tako zato, da lahko starši v petek 
spremljajo tudi petkovo kosilo. Predlog o objavi jedilnika ob petkih, ob koncu dneva, bo predan 
organizatorski prehrane, ki to ureja. 
Jure Žlak je dodal, da so v drugem razredu izpolnjevali anketo po dva in dva skupaj ter da tako 
nimamo realnih odgovorov.  
Predsednica je vprašala kako je možno dobiti realne rezultate, če hrano ocenjujejo vsi. Tudi 
tisti, ki nimajo kosila. Otroci bi morali ocenjevati, kar jedo in vedo... 
 
Marjana Mlakar je podala opazko, da imajo delavke v kuhinji dolge, nalakirane nohte, kar 
menda ni pa HACAP-u. 
Predsednica je dodala še, da je bilo v aprilu zelo mrzlo, za sladico ob kosilu pa je bil sladoled, 
kar se nekaterim staršem ni zdelo prav.  
 
Ravnateljica je povedala, da imamo na šoli komisijo za šolsko prehrano, ki jo sestavljajo vodja 
šolske prehrane, delavec vrtca, učitelj razrednega pouka, učitelj predmetne stopnje in 
predstavnik staršev. Sestanejo se, da preučijo jedilnike, se pogovarjajo o anketi glede 
zadovoljstva o prehrani, rešujejo sprotne težave. Skupina deluje ali pa ne, odvisno od 
ravnatelja. Ravnateljica je sklenila, da bi komisija delala še naprej in ker trenutni skupini poteče 
mandat, potrebujemo novega predstavnika s strani staršev. 
Sklep: Člani Sveta staršev so za novo članico komisije za šolsko prehrano soglasno potrdili z 
dvigom rok Marjano Mlakar. 
 
K 5. točki 
Predsednica je omenila, če je možnost enosmerne vožnje okoli šole in napisov na cesti v bližini 
šole. Vemo, da je omejitev 30 km/uro v bližini šole, vemo pa tudi  ta omejitev ne drži za vse 
voznike. Jure Žlak je dodal, da je cesta v pristojnosti krajevne skupnosti in tako le ona lahko 
poda spremembo na občino. Ravnateljica je odgovorila, da bo napisala dopis na krajevno 
skupnost. 
 
K 6. točki 
Ravnateljica je povedala, da se je v šolskem skladu nabralo že kar nekaj sredstev. Vsako leto 
upravni odbor poda predlog razdelitve sredstev posameznim razredom, starši pa z 
obrazloženo prošnjo vložijo vlogo za pokrivanje stroškov, ki nastanejo pri različnih dejavnostih.  



Upravni odbor Šolskega sklada je sestavljen iz 4 učiteljev in 2 predstavnikov staršev. Ker bo 
zdajšnjim članom potekel mandat, je potrebno izvoliti nove predstavnike. Mandat traja 4 leta. 
Sklep: Člani Sveta staršev so z dvigom rok potrdili Tjašo Penev in Damirja Kovačiča kot nova 
člana upravnega odbora šolskega sklada. 
 
 
 
K 7. točki 
Ravnateljica pove, da vsako leto svet staršev potrdi izbor delovnih zvezkov. Predmetov je 
veliko, lahko bi imeli za vsak predmet svoj delovni zvezek. Vsako leto znova pregledamo, če 
delovni zvezek res potrebujemo. Če otroci nimajo delovnih zvezkov, morajo več pisati, kar pa 
je dobro zanje. Od 1. do 3. razreda delovne zvezke krije ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 
od 4. do 9. razreda pa je to strošek, ki ga krijejo starši. Ravnateljica je projecirala primerjavo 
cen in števila delovnih zvezkov po šolskih letih in izbor delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/25. 
V letu 2024/25 smo izločili tri delovne zvezke, dva v 7. razredu in enega v 8. razredu, vse ostalo 
ostaja isto kot lani glede števila delovnih zvezkov. Cene so različne zaradi dviga cen pri 
založnikih.  
Marjana Mlakar je povedala, da je pogledala delovne zvezke 4. in 6. razreda. V 4. razredu je 
družba prazna, v 6. razredu pa naravoslovje. Ravnateljica je odgovorila, da bo zadevo 
preverila. 
Sklep: člani Sveta staršev so delovne zvezke potrdili z dvigom rok. Ravnateljica preveri 
delovna zvezka v 4. in 6. razredu. V kolikor bo ugotovila, da niso potrebni, se bodo odstranili 
iz seznama, drugače gre pa seznam naprej do založnikov. 
 
Jure Žlak je vprašal kakšna je možnost, da se nabavijo šolske potrebščine za 1., 2., 3. razred. 
Večja količina, večji popusti. Ravnateljica odgovarja, da je pri nas navada, da nabavimo 
potrebščine le za 1. razred. Otroci stvari puščajo v šoli, vsi uporabljajo vse, potrebščine se med 
seboj mešajo. Predlaga, da se na roditeljskih sestankih pogovorijo še z ostalimi starši.  
 
K 8. točki 
Ravnateljica pove, da imamo v šolskem letu 2024/25 vpisanih 27 prvošolcev. Ponavadi do 1. 
9. 2024 ne vemo točne številke, ker se starši preselijo, doselijo... Tudi letos bomo dali vlogo na 
ministrstvo, in sicer za 1., 2. in 7. razred, za delitev razreda na dva oddelka. Kakšen bo odgovor, 
ne vemo, lahko da bo negativen, lahko, da bo nastala kakšna druga situacija.. Na splošno 
imamo velike oddelke, število učencev se giblje od 20 do 27/28,  znotraj katerih so tudi otroci 
s posebnimi potrebami. Delo v manjši skupini, je lažje, učitelj se lažje posveti vsakemu otroku 
posebej. Če se zgodi, da bo odgovor iz Ministrstva za izobraževanje pozitiven, bomo na 
razredni stopnji potrebovali tudi nove, dodatne učitelje.  
Prijavili smo tudi vse šole v naravi, odgovorov še nimamo. Upamo, da bomo dobili informacijo 
do roditeljskega sestanka, da boste pravočasno obveščeni. 
 
K 9. točki 
Nataša Kocić je vprašala zakaj ne bo izbirnega predmeta nemščine. Med otroci kroži, da zaradi 
učiteljice, ki je imela nemščino, večina ne želi pristopiti k izbirnemu predmetu. Ravnateljica je 
odgovorila, da sta se letos prijala le 2 učenca, zato je ne bo. Za leto 2024/25 je postopek 
zaključen. Predsednica je dodala, da tudi učiteljev nemščine ni in predlagala, da se za 
naslednje leto naredi več reklame.  



Predsednica je povedala, da so vse dodatne aktivnosti po pouku plačljive. Izbor za fante 
(nogomet, rokomet) je velik, za deklice je dejavnosti manj recimo ples, ročne spretnosti in 
podobno. Ravnateljica je dodala, da smo to opazili in neke vsebine dodajamo v  podaljšano 
bivanje. Jure Žlak se je navezal, da pozna starša, ki je pripravljen sponzorirati dodatne krožke, 
plezalni krožek in inštruktorja. Kot je znano k plezalnemu hodi le 4. razred. Ravnateljica 
odgovarja, da o možnosti sponzorstva ni seznanjena in da smo takoj za, in naj se ponudnik 
oglasi v tajništvu šole.  
 
Predsednica je vprašala kako je z robotiko in računalništvom. Ravnateljica odgovarja, da 
izvajamo robotiko v tretji triadi in, da mora imeti tudi mentor znanje. Učitelj Vlado vzame eno 
generacijo, več ne zmore, kajti ima tudi druge obveznosti.  
Jure Žlak pove, da se starši pritožujejo glede nesreč v podaljšanem bivanju. Učitelji so 
nepazljivi, ogromno jih uporablja mobitele. Če spodbujamo otroke o ne uporabi mobitela, naj 
ga tudi oni ne uporabljajo. Ravnateljica odgovarja, da se strinja glede mobitelov, da je učitelje 
opazovala in telefonov ni zaznala.  
Janjo Muhič je zanimalo, zakaj se v vrtcu v oddelkih vsakih nekaj let vzgojiteljice menjavajo. 
Zakaj niso z njimi od vstopa v vrtec, pa vse do vstopa v šolo. Poznajo otroka od malega, vejo 
kaj imajo radi, kaj ne. Ravnateljica je odgovorila, da gospa gleda na svojega otroka, ona pa na 
celoten vrtec. Vzgojiteljice so si različne in prav je tako. Ene so iznajdljive, druge inovativne, 
ene rade preživijo čas zunaj, ene imajo močno družboslovno področje, spet druge 
naravoslovno področje. Da otrok dobi enakomerno vse dejavnosti, da so jim ponujene 
vsebine, dejavnosti iz različnih področij, na vsaki dve leti ali tri leta delamo menjave. Pa tudi 
eni tandemi vzgojiteljic delujejo zelo dobro, spet drugi slabše. Naše mnenje je, da mora vsak 
otrok dobiti najboljše. Pozorni pa smo na to, da po možnosti vsaj ena vzgojiteljica ostane z 
oddelkom in gre z njimi naprej. 
Marjana Mlakar je sporočila, da starši prejemajo obvestila iz danes na jutri. Starši si tudi 
morajo organizirati svoj čas, zato meni, da bi morala biti vabila obvestila vsaj nekaj dni prej. 
S čimer so se strinjali tudi ostali starši. 
 
Predsednica je za zaključek podala še nekaj pohval: 

• Vrtec je pripravil čudovit nastop za materinski dan, Predstavo za Dedka Mraza, kjer so 
sodelovale vzgojiteljice, 

• Pohvala za organizacijo programa ob dnevu šole, ki je bil organiziran v soboto v 
oktobru, in so na ta račun ostali doma v petek v februarju, 

• na akcijo Dedek Mraz, na novoletno prireditev, bazar.  

• tajnici, ker dobro opravlja svoje delo, pošilja mail-e, sodeluje s starši, 

• učitelju Vladu, ki je bil v prispevku Posavskega Obzornika, 

• o izvedbi plavalni tečajev že v mesecu aprilu, 

• o medgeneracijskem druženju otrok,  

• ravnateljici, ki je razmišljala o odstavki s svojega delovnega mesta, in je nato ostala na 
delovnem mestu ravnateljice, in starši cenijo njeno delo in trud, 

• staršem za sodelovanje in njihov čas, 
Nataša Kocić  je pohvalila novega hišnika in izvedbo novoletne prireditve z bazarjem. 
Predsednica je predlagala, da se v prihodnje bazar prestavi v športno dvorano, ker je bilo v 
jedilnici premalo prostora. S tem so se strinjali tudi ostali starši. 
 
 



 
Ravnateljica je še povabila starše k udeležbi na: 

− literarnem večeru, 15. 5. 2024, 

− 31. 5. 2024 se bo ob 8. uri pred šolo ustavil Junak Deželak, dobrodelno zbiranje 
sredstev, 

− kot fotograf je izbran najcenejši ponudnik Gregor Molan s.p., 

− 7. 6. 2024 bo v Artičah kulturno rajanje (pevci, recitatorji, folklora). 
 

Predsednica sveta staršev se je prisotnim zahvalila za sodelovanje ter zaključila sejo ob 20.15. 
 
Datum: 17. 5. 2024  
Številka: 900-3/2024-2  
 
    Zapisala:          Predsednica Sveta staršev: 
Katja Ivanović                         Barbara Srečković Žlak 


